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Protokół nr 10/08 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego 

z dnia 28  lutego 2008 roku 
 
Posiedzenie Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego rozpoczęto dnia 28 lutego  2008 roku o 
godzinie 08.00 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu. Posiedzenie 
przerwano o godzinie 09.55 do godziny 11.50, zakończono o godzinie 13.00. 
 
Ad 1 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz powitał zebranych i  stwierdził 
quorum (lista obecności stanowi załącznik do protokołu) potrzebne do podejmowania 
prawomocnych decyzji).   
 
Ad 2  
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz przedstawił następujący 
porządek obrad posiedzenia  na dzień 28 lutego  2008 roku: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 
3 Przyjęcie protokołu nr 09/08 z dnia 20,21,25 lutego 2008 roku 

       4.   Informacja na temat zestawienia dochodów własnych i propozycji zwiększeń 
      tych dochodów 
      Referuje Dyrektor CKP Pan Marek  Wieczorek 
5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie Regulaminu Organizacyjnego 
      Urzędu Pracy w Wałbrzychu 
      Referuje Dyrektor PUP Pani Jolanta Glapiak 
6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektor 
      Powiatowego Urzędu Pracy w Wałbrzychu do zaciągania zobowiązań i  
      podejmowania wszelkich czynności w zakresie zada ń wynikających z 
      projektu systemowego „Przeciw bezrobociu” realizowanego w ramach  
      Priorytetu VI, Działania 6.1, Poddziałania 6.1.3 Program operacyjny Kapitał  
      Ludzki  
      Referuje Dyrektor PUP Pani Jolanta Glapiak 
7.   Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do     
      podejmowania decyzji dotyczących realizacji i rozliczenia projektu  
      systemowego PCPR w Wałbrzychu w ramach Programu Operacyjnego   
      Kapitał Ludzki 

Referuje p.o. Dyrektora PCPR Pani Katarzyna Ukrzewska 
8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu form  
      doskonalenia zawodowego pracowników pedagogicznych placówek  
      opiekuńczo-wychowawczych z terenu powiatu wałbrzyskiego, oraz ustalenia 
      maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez 
      szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli w 2008 roku 
      Referuje p.o. Dyrektora PCPR Pani Katarzyna Ukrzewska 
9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia przez Zarząd  
      Powiatu Wałbrzyskiego „Projektu miejscowego planu zagospodarowania  
      przestrzennego obszaru zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej położonej  
      w obrębie wsi Cieszów, gm Stare Bogaczowice 
      Referuje Naczelnik Wydziału ZAB Pan Bogusław Buczyński 
10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia planu zadań na rok  
      szkolny 2008/2009 w zakresie naboru do klas pierwszych szkół 
      ponadgimazjalnych i specjalnych Powiatu Wałbrzyskiego   
      Referuje Naczelnik WS Pani Marta Warzecha  
11. Podpisanie porozumienia z Gminą Głuszyca w sprawie przekazania do  
      prowadzenia Gminie Głuszyca szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
      w Głuszycy  
      Referuje Naczelnik WS Pani Marta Warzecha 
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12. Wniosek w sprawie akceptacji projektu unijnego „feniks program reintegracji  
      społecznej i zawodowej mieszkańców powiatu wałbrzyskiego 
      Referuje Naczelnik IP Pani Iwona Stach –Janyst 
13. Wniosek o zwiększenie środków finansowych na realizację zadania 
      inwestycyjnego pn. ,, Remont dachu Zespołu Szkół Nr 1 ul. Paderewskiego  
      17 w Wałbrzychu ’’ o kwotę 16 500,00 zł brutto 
      Referuje Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska- Zibrow 
14. Wniosek w sprawie zwiększenia środków finansowych w budżecie na prace 
      montażowe w Wydziale TK  
      Referuje Naczelnik Wydziału TK Pani Lilianna Podlawska 
15. Wniosek w sprawie zatwierdzenia kalkulacji jednostkowych cen nie objętych 
      formularzem cenowym. 
      Referuje Naczelnik ID Pani Barbara Świątek 
16. Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonych w Zespole Szkól 
      Zawodowych Specjalnych i Zespole Szkół nr 10  
      Referuje Inspektor ds. Kontroli Pan Adam Doliński 
17. Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie 
      Pracy i o prawidłowości wykorzystania dotacji przez Dom Pomocy Społecznej  
      Referuje Pani Janina Marzec 
18. Wniosek Zespołu Szkół nr 4 o wcześniejsze zasilenie  

Referuje Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek 
19. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok 

Referuje Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek 
20. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wypłaty wynagrodzenia rocznego 
      Staroście Wałbrzyskiemu 
      Referuje Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek 
21. Wniosek w sprawie wyboru oferty obsługi medialnej Starostwa w 2008 roku 

Referuje Rzecznik Prasowy Pani Katarzyna Dyląg- Marcinkowska  
22. Sprawy różne 

23. Zakończenie posiedzenia  
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek poprosiła Zarząd o wycofanie punktu 20 z 
porządku obrad. 
Pani Justyna Marszałek poprosiła Zarząd o wycofanie punktu 3 z porządku obrad 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za przyjął proponowany porządek obrad wraz z 
zaproponowanymi zmianami 
 
Ad 3 
Punkt wycofany z porządku obrad  
 
Ad 4 
Dyrektor CKP Pan Marek  Wieczorek przedstawił informację na temat zestawienia 
dochodów własnych i propozycji zwiększeń tych dochodów min. omówił 
wprowadzenie szkoleń we wszystkich metodach, zmianę pracy działu 
samochodowego i stacji kontroli pojazdów, obniżenia kosztów osobowych. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz zwrócił uwagę na 
konieczność pełnego wykorzystania budynków, przygotowanie przejęcia praktyk 
zawodowych z innych szkół. 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek zaznaczyła konieczność określenia  zarówno 
kosztów jak i zysków CKP i przeanalizowania najsłabszych ich elementów. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o wstępnym 
przyjęciu informacji i zobowiązaniu Dyrektora CKP do przygotowania precyzyjnego 
planu zwiększenia dochodów. 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za wnioskiem Przewodniczącego zobowiązał 
Dyrektora CKP do sporządzenia w terminie dwóch miesięcy ( do 08 maja 2008) 
planu zwiększenia dochodów i przedstawienia na posiedzeniu Zarządu  
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Ad 5 
Dyrektor PUP Pani Jolanta Glapiak przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Pracy w Wałbrzychu. 
Projekt wprowadza zmianę do już istniejącej uchwały dopisuje się §  4 Uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązywania od 01.03.2008 roku 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za podjął uchwałę 
 
Ad 6 
Dyrektor PUP Pani Jolanta Glapiak przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie upoważnienia Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wałbrzychu do 
zaciągania zobowiązań i podejmowania wszelkich czynności w zakresie zada ń 
wynikających z projektu systemowego „Przeciw bezrobociu” realizowanego w 
ramach Priorytetu VI, Działania 6.1, Poddziałania 6.1.3 Program operacyjny Kapitał  
Ludzki 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za podjął uchwałę 
 
Ad 7 
p.o. Dyrektora PCPR Pani Katarzyna Ukrzewska przedstawiła projekt uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do podejmowania decyzji 
dotyczących realizacji i rozliczenia projektu systemowego PCPR w Wałbrzychu w 
ramach Programu Operacyjnego  Kapitał Ludzki 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za podjął uchwałę 
 
Ad 8 
p.o. Dyrektora PCPR Pani Katarzyna Ukrzewska wraz z Panem Markiem 
Śpiewakiem przedstawili projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia 
planu form doskonalenia zawodowego pracowników pedagogicznych placówek 
opiekuńczo-wychowawczych z terenu powiatu wałbrzyskiego, oraz ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 
wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli w 2008 roku 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz skierował zapytanie co kryje 
się pod przedstawionymi liczbami i według jakich kryteriów są rozdzielane 
dofinansowania  
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek zwróciła uwagę na konieczność zarezerwowania 
środków w budżecie  
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o 
uzupełnieniu brakujących informacji i przedłożeniu projektu na kolejnym posiedzeniu 
Zarządu. 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za wnioskiem Przewodniczącego skierował projekt do 
ponownego przygotowania i przedstawienia na kolejnym posiedzeniu Zarządu  
 
Ad 9 
Naczelnik Wydziału ZAB Pan Bogusław Buczyński przedstawił projekt uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia przez Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego 
„Projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej położonej w obrębie wsi Cieszów, gm Stare 
Bogaczowice 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o 
uzupełnieniu  uchwały o zapis dotyczący nie wprowadzania uzbrojenia terenu pod 
pasem drogi. 
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Zarząd w głosowaniu 4 głosów za podjął uchwałę i uzgodnił projekt miejscowego 
zagospodarowania terenu z uwagą, iż wszelka infrastruktura powinna znajdować się 
poza pasem drogowym  
 
Ad 10 
Naczelnik WS Pani Marta Warzecha przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustalenia planu zadań na rok szkolny 2008/2009 w zakresie naboru do klas 
pierwszych szkół ponadgimazjalnych i specjalnych Powiatu Wałbrzyskiego  oraz 
uzasadniła wprowadzenie uchwały: 
Zgodnie z § 24 rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu                             
z dnia 20 lutego 2004 roku w sprawie warunków i trybu przyjmowania uczniów             
do szkół publicznych oraz przechodzenia z jednych typów szkół do innych                  
(Dz. U. Nr 26, poz. 232) jednostki samorządu terytorialnego prowadzące szkoły 
ustalają, w porozumieniu z dyrektorami szkół liczbę oddziałów klas pierwszych oraz 
liczbę uczniów, w tym w odniesieniu do szkół i oddziałów sportowych, szkół 
mistrzostwa sportowego, szkół i oddziałów dwujęzycznych, szkół i oddziałów dla 
mniejszości narodowych lub grup etnicznych, szkół i oddziałów integracyjnych oraz 
szkół i oddziałów specjalnych a także przekazują te ustalenia kuratorowi oświaty. 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za podjął uchwałę –( plan naborowy stanowi 
załącznik do protokołu)  oraz zobowiązał Wydział WS do umieszczenia na stronie 
internetowej informacji odnośnie planów naborowych na rok szkolny 2008/2009 oraz 
wystosowania pisma do szkół i placówek z informacją o dostosowaniu struktury 
zatrudnienia do liczby uczniów i zwrócenia uwagi na  liczebność klas do 30 uczniów.  
  
Ad 11 
Naczelnik WS Pani Marta Warzecha przedstawiła treść przygotowanego do 
podpisania porozumienia z Gminą Głuszyca w sprawie przekazania do prowadzenia 
Gminie Głuszyca szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół w Głuszycy 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za zatwierdził treść porozumienia i zobowiązał 
Wydział WS i Wydział ZGN do przygotowania projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie w/w nieruchomości.  
 
Ad 12 
Naczelnik IP Pani Iwona Stach –Janyst wraz z p.o. Dyrektora PCPR Panią 
Katarzyną Ukrzewską przedstawiły wniosek w sprawie akceptacji projektu unijnego 
„Feniks program reintegracji społecznej i zawodowej mieszkańców powiatu 
wałbrzyskiego 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za wyraził zgodę na przystąpienie do w/w programu i 
podjęcia wszelkich działań związanych z jego realizacją. 
 
Ad 13 
Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska- Zibrow przedstawiła wniosek o 
zwiększenie środków finansowych na realizację zadania inwestycyjnego pn. ,, 
Remont dachu Zespołu Szkół Nr 1 ul. Paderewskiego 17 w Wałbrzychu ’’ o kwotę 
16 500,00 zł brutto i uzasadniła potrzebę zwiększenia środków. 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za wyraził zgodę na zwiększenie środków o kwotę 16 
500 zł brutto 
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Ad 14 
Naczelnik Wydziału TK Pani Lilianna Podlawska przedstawiła wniosek w sprawie 
zwiększenia środków finansowych w budżecie na prace budowlane i montażowe w 
Wydziale TK, oraz omówiła zalecenia po przeprowadzonym audycie zewnętrznym, 
zlecenia projektu i wykonania wentylacji lub klimatyzacji oraz całkowitego 
odizolowania stanowisk przetwarzania danych osobowych. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz skierował zapytanie czy 
wentylacja i klimatyzacja w Wydziale TK była przygotowana wg projektu 
budowlanego i dlaczego nikt podczas realizacji projektu nie zakwestionował jej złej 
lokalizacji i niewydolności oraz zapytał się czy byłaby możliwość przeniesienia 
serwerowni do innego pomieszczenia aby uniknąć nielogicznego ciągu 
komunikacyjnego przez nią. 
Pani Lilianna Podlawska stwierdziła, iż umiejscowienie serwerowni określają 
wytyczne techniczne, które regulują jak daleko od stacji przesyłowej może się ona 
znajdować oraz poinformowała iż serwer emituje bardzo dużo ciepła a zła wentylacja 
jego nie odprowadza. W dalszej części poruszyła sprawę całkowitego odizolowania 
stanowisk przetwarzania danych osobowych. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o  
przeanalizowanie już istniejącej dokumentacji projektowej oraz zebranie podstaw 
prawnych, które całkowitego odizolowania stanowisk przetwarzania danych 
osobowych. 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za przyjął wniosek Przewodniczącego i zobowiązał 
Wydział TK wraz z Audytorem Wewnętrznym i Wydziałem ZIO do zebrania 
dokumentacji projektowej i zgromadzenia podstaw prawnych mówiących o 
konieczności wprowadzenia całkowitego odizolowania stanowisk przetwarzania 
danych osobowych, przeanalizowaniu zebranych dokumentów i przedstawieniu na 
posiedzeniu Zarządu  
 
Uwaga: Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz o godzinie 09.55 
przerwał posiedzenie Zarządu z uwagi na ważne sprawy służbowe do godziny 
11.50 
 

Ad 15 
Naczelnik ID Pani Barbara Świątek przedstawiła wniosek w sprawie zatwierdzenia 
kalkulacji jednostkowych cen nie objętych formularzem cenowym. 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za wyraził zgodę na zatwierdzenie kalkulacji 
jednostkowych cen nie objętych formularzem cenowym oraz zobowiązał Wydział ID 
do przedstawienia informacji dotyczącej kalkulacji w odniesieniu do obowiązujących 
cen na rynku. 
 
Ad 16 
Inspektor ds. Kontroli Pan Adam Doliński przedstawił informacja o wynikach kontroli 
przeprowadzonych w Zespole Szkól Zawodowych Specjalnych i Zespole Szkół nr 10 
stwierdzono iż w obu jednostkach realizacja planu finansowego to jest 95% całej 
gospodarki finansowej(zarówno dyrekcja jak i księgowa) skupiają się jedynie na 
rozchodowaniu środków finansowych, stwierdzono złą gospodarkę drukami ścisłego 
zarachowania ( arkuszy spisu z natury) co uniemożliwiało ustalenie czy wszystkie 
arkusze spisowe podlegają kontroli, brak numeracji składników majątkowych, 
stwierdzono trzy rodzaje naruszenia dyscypliny finansów publicznych ( zaciągnięte 
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zobowiązania 2006 mimo finansowego skutku w 2007 należało  wykazać w planie 
2006  skutkowało to zaciąganiem zobowiązań finansowych plus wykonanie 
wydatków przekroczenie limitu wydatków na 2006 rok), brak przepisów prawnych, 
które są podstawą działania głównych księgowych i decydują o sposobie 
postępowania, w ZS nr 10 główna księgowa nie znała podstawowego 
Rozporządzenia w sprawie szczegółowych zasad rachunkowości i planów kont, 
stwierdzono brak znajomości przepisów prawnych gdyż księgowe posługują się 
przyjętym w praktyce „zwyczajem” a nie funkcjonującymi przepisami, ZS nr 10 
przewodniczącą Komisji Inwentaryzacyjnej była osoba, (która po kontroli UM miała 
stwierdzone zawyżone wynagrodzenie ) podpisywała się pod wszystkimi arkuszami 
spisu z natury ( wszystkie arkusze miały nr 1) na większości arkuszy mimo klauzuli 
zakończono na nr np. 15 były dopisywane składniki majątkowe nawet do 10 pozycji, 
stwierdzono zaniżanie należności z tytułu najmu lokali, brak konkretnych zapisów w 
umowach najmu odnośnie stawek, zaległe kwoty nie były dochodzone, brak 
naliczania odsetek od tych zaległości co w wielu przypadkach skutkowało 
przedawnieniem należności. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz odnosząc się do wypowiedzi 
zwrócił uwagę na konieczność opisania najważniejszych uchybień i błędów 
popełnianych i w oparciu o przepisy prawa wskazać je dyrektorom i księgowym, 
zaproponował w razie potrzeby zorganizowanie szkoleń  
Zarząd informacje przyjął i zobowiązał Inspektor ds. Kontroli do opisania 
najważniejszych informacji o najczęściej występujących błędach w oparciu o przepisy 
prawa w razie potrzeby zorganizowanie szkoleń 
 
Na podstawie informacji sporządzonej przez Inspektora ds. Kontroli w trakcie 
czynności kontrolnych stwierdzono w Zespole Szkół Zawodowych Specjalnych w 
Wałbrzychu: 

1. zaciąganie zobowiązań przekraczających o 2 913,61 zł plan finansowy 
zatwierdzony na 2006 rok 

2.  wykazanie w sprawozdaniu Rb-27 oraz Rb-28S sporządzonych w 2007 
roku danych niezgodnych z danymi wynikającymi z ksiąg 
rachunkowych 

3. zaniechanie przeprowadzania inwentaryzacji składników majątkowych 
w latach 2005-2007. 

W/w fakty stanowią przesłanki do stwierdzenia naruszenia dyscypliny finansów 
publicznych. 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za postanowił skierować zawiadomienie do 
Rzecznika Finansów Publicznych o naruszeniu dyscypliny finansów publicznych.  
 
Ad 17 
Inspektor ds. Kontroli Pani Janina Marzec przedstawiła informację o wynikach 
kontroli przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie Pracy i o prawidłowości 
wykorzystania dotacji przez Dom Pomocy Społecznej. 
W DPS kontrola dotyczyła prawidłowości rozliczenia dotacji i omówiła min. 
występujące nieprawidłowości: rozbieżności pomiędzy ewidencją księgową a 
sprawozdaniem, braki w dokumentacji wewnętrznej ( listy płac) – brak wskazania 
odpowiedzialności w kwestii nadzoru i weryfikacji dokumentów wewnętrznych, nie na 
wszystkich dowodach księgowych określono celowość wydatkowanych środków, 
stwierdzono rozbieżności pomiędzy danymi księgowymi a ewidencją księgową, 
nieterminowo regulowane zobowiązania, 
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W PUP omówiła min. występujące nieprawidłowości: podczas przeglądu procedur 
rachunkowości jednostki stwierdzono brak Zarządzenia wprowadzenia w życie 
wykazu osób upoważnionych przez Kierownika danej jednostki do kontroli 
wewnętrznej dokumentów finansowych oraz wzoru ich podpisów co utrudnia 
weryfikację nadzoru wewnętrznego dokumentacji, jednostka nieprawidłowo prowadzi 
dokumentację akt osobowych pracowników, niektóre dokumenty nie były wpisywane 
od 1997 roku, stwierdzono nieprawidłowości w przyznawaniu pracownikom dodatku 
służbowego i związanych z tym konsekwencjami ( brak jest zapisów min.  z jakiego 
tytułu były przyznawane, przekraczały one 40% kwoty wyszczególnione w 
Regulaminie), stwierdzono nieprawidłowe rozliczanie ryczałty na przejazdy służbowe 
prywatnymi samochodami do celów służbowych- rozliczenia pracowników poprzez 
druki rozliczeniowe co skutkuje nie ujęciem danych w PIT 11, rozbieżności w 
kosztach za przejazdy na tym samym odcinku drogi, brak procedur w zakresie 
wydatków z tytułu delegacji pracowników w sprawach udzielania i rozliczania zaliczek 
na te cele, wydatki rzeczowe nie zawsze zostają zakwalifikowane zgodnie z 
Rozporządzeniem- klasyfikacja budżetowa, brak terminowego rozliczania 
zobowiązań wobec kontrahentów, faktury opisywane są lakonicznie bez określenia 
umowy i potrzeb jednostki, nie wprowadzono do ksiąg rachunkowych operacji 
gospodarczych dotyczących danego okresu sprawozdawczego co spowodowało 
zaniżenie zobowiązań za 2007 rok oraz niezgodności sprawozdania z ewidencją. 
Zarząd informacje przyjął  
 
Ad 18 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek przedstawiła wniosek Zespołu Szkół nr 4 o 
wcześniejsze zasilenie. Szkoła wnioskuje o kwotę 37 471 zł. 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek zwróciła uwagę, iż w piśmie szkoła przedstawia 
zakup maszyny czyszczącej w kwocie 15 000 zł co nie może być ujęte we wniosku z 
uwagi na konieczność dokonania wcześniej  zmian w uchwale budżetowej  na 2008 
rok i dopiero po tym dokonania zakupu maszyny czyszczącej.( 37 471 zł –15 000zł + 
22 471.  
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za wyraził zgodę na  wcześniejsze zasilenie w kwocie 
22 471 zł.  
 
Ad 19 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek przedstawiła  projekt uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok oraz omówiła  
Dochody : 
10.164 zł  Dział  853 rozdział  85334 
Na podstawie decyzji Ministra Finansów z dnia 7 lutego 2008 r. Nr FB5-4135-1/08/24 
zwiększa się dochody Powiatu. 
Wydatki : 
1.056 zł  Dział  801 rozdział 80130; 80195 
Zwiększa się plan finansowy  w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 10  na 
wypłatę odprawy pośmiertnej pracownika. Jednocześnie zmniejsza się plan 
finansowy Starostwa. 
10.164 zł  Dział  853 rozdział  85334 
Na podstawie decyzji Ministra Finansów z dnia 7 lutego 2008 r. Nr FB5-4135-1/08/24 
zwiększa się plan finansowy Starostwa z przeznaczeniem dla repatriantów. 
Zarząd w głosowaniu 4 głosów za podjął uchwałę 
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Ad 20 
Punkt wycofany z porządku obrad  
 
Ad 21 
Rzecznik Prasowy Pani Katarzyna Dyląg- Marcinkowska przedstawiła po 
przeprowadzonych negocjacjach cenowych wniosek w sprawie wyboru oferty obsługi 
medialnej Starostwa w 2008 roku 
Zarząd wyraził zgodę na zawarcie umów z Nowymi Wiadomościami wałbrzyskimi na 
kwotę 5 600 zł brutto na okres 8 miesięcy, TV Dami na kwotę 17 080 zł brutto na 
okres 10 miesięcy, 30minut na kwotę 2 500 zł brutto na okres 10 miesięcy. 
Zarząd zobowiązał Wydział IP do przygotowania i przedstawienia zgodnie z zawartą 
umową dotyczącą plebiscytu gospodarczego Muflony wystąpień i prezentacji zgodnie 
z umową. 
 
Ad 22 
Sprawy różne 
 

1. Główny Księgowy Pani Teresa Tworek przedstawiła wniosek Dyrektora 
Zespołu Szkół nr 9 w sprawie  wcześniejszego zasilenia w kwocie 8 000 zł na 
uregulowanie zobowiązań. 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za wyraził zgodę na wcześniejsze zasilenie 
jednostki w kwocie 8 000 zł. 
 

2. Wicestarosta Pan Andrzej Marciniak przedstawił wniosek Wałbrzyskiego 
Banku Żywności w sprawie patronatu honorowego i 

     partycypacji w kosztach zbiórki żywności ( druk materiałów reklamowych)  
     przed Świętami Wielkanocnymi na terenie powiatu wałbrzyskiego  oraz 
     postawił wniosek nr 1 o dofinansowanie zbiórki żywności w kwocie 1000 zł. 
     Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek nr 2 o 
     dofinansowaniu w kwocie 950 zł. 
     Zarząd w głosowaniu za wnioskiem nr 1- 1 głos za, za  wnioskiem nr 2, 2 
     głosy za przy 1 wstrzymującym się. Zarząd wyraził zgodę na objęcie  
     patronatem honorowym i dofinansowanie w kwocie 950 zł. zbiórki żywności.  

 
 
Ad 23 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz po wyczerpaniu porządku 
obrad zakończył posiedzenie. 
 
 

Przewodniczący Zarządu Powiatu: 

Augustyn Skrętkowicz                     …………………………… 

Wicestarosta: 

Andrzej Marciniak                             ..………………………… 

Członkowie Zarządu: 

Iwona Gorgoń                                   .……………………                  

Edward Podgórski                           …………………….. 
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Monika Wybraniec                           …………………….. 

 

 

Protokolant: 

Justyna Marszałek …………… 

 
 

 


